



通德學校通告第 20039 號

「香港公益金便服日 2020」籌款活動

各位家長：

今年，學校將繼續響應一年一度的「公益金便服日」活動，籌募捐款幫助有需要的貧苦大眾。學校鼓勵所有學生參加是項活動，學習奉獻，一同發揚我校的關愛文化。本校彙集捐款後將轉交香港公益金，共襄善舉。詳情如下：

舉辦機構：香港公益金

舉辦日期：2020 年 10 月 29 日(星期四)

參加班級：一至六年級

參加辦法：同學量力捐獻，便可於當天貼上公益金便服日標貼及穿著便服上學。

活動備註：凡捐款滿港幣一百元，可獲發由香港公益金發出的正式收據及限量版便服日口罩暫存夾乙個。凡捐款滿港幣三百元，更可額外獲贈 Under Armour 運動口罩乙個(限量版)。

如 貴子弟欲參加，請簽署回條及將善款於 10 月 28 日前交班主任辦理。如有查詢，可致電 2473 4008 與林景恬老師聯絡。

黃偉立校長

二零二零年十月二十二日

【通德學校通告第 20039 號回條】

「香港公益金便服日 2020」籌款活動

黃校長：

本人為_____班_____學生的家長，已知悉活動安排，本人：

- 樂意讓子女參加「香港公益金便服日 2020」，並捐款港幣_____。
- 樂意讓子女參加「香港公益金便服日 2020」，並捐款港幣_____ (百元以上)，須索取收據，收據抬頭為_____先生/女士。
- 樂意子女參加「香港公益金便服日 2020」，並捐款港幣_____，現交來劃線支票，支票號碼：_____。(支票抬頭為「香港公益金」，背面註明學生姓名、班別及學號。)
- 無意讓子女參加「香港公益金便服日 2020」。

家長簽署：_____

二零二零年_____月_____日

(請班主任將回條及善款交林景恬老師統籌處理)



Our Ref. TTS Notice No.20039
Dear Parents,

22nd October, 2020

'The Community Chest Dress Casual Day 2020' Fund Raising Activity

We will keep supporting the annual activity 'Dress Casual Day' to raise fund for the needy this year. We encourage all students to take part in this activity so that they can learn to give, promoting caring culture. All the contributions will be sent to The Community Chest of Hong Kong. The details are as follows:

Organization	The Community Chest of Hong Kong
Activity date	29 th October, 2020 (Thursday)
Target students	P.1 to P.6
Participatory method	Students are suggested to donate according to their ability. Then they are allowed to wear casual clothes to school and get a special sticker that day.
Remarks	Donor who contributes one hundred dollars or above will receive an official donation receipt from the Community Chest of Hong Kong and one limited edition mask keeper later. Donor who contributes three hundred dollars or above will receive an additional Under Armour SPORTSMASK (limited edition).

Please return the reply slip and submit it with the contributions to the class teacher by 28th October, 2020. For inquiries, please feel free to contact Miss Lam at 2473 4008.

Yours sincerely,

(Wong Wai Lap)
Principal

Date: _____

【Reply Slip】'The Community Chest Dress Casual Day 2020' Fund Raising Activity
(TTS Notice No. 20039)

Dear Principal,

I am the parent of _____ (P _____). I am fully aware of the details of the notice.
I will

- let my child take part in this activity and donate \$ _____
- let my child take part in this activity and donate \$ _____ (more than a hundred dollars) and need an official donation receipt. For donor's name, please write Mr / Miss / Mrs _____ (your name).
- let my child take part in this activity and donate \$ _____ by a crossed cheque.

The cheque number is _____ (It should be payable to "The Community Chest of Hong Kong". Please write student's name, class and class number at the back of the cheque.)

- not let my child take part in this activity

Parents' signature: _____

Please ✓ wherever appropriate.
(Class teacher please hand in the reply slip to Miss Lam)